



8401

## **Manual Dishwashing Detergent**

This product is a neutral green concentrated detergent, suitable for any water hardness, soluble in cold water or hot water, mild, not to hurt the skin, can be suitable for washing various vessel safely.

### **亮麗淨手洗碗碟清潔劑**

本產品是一種中性綠色透明濃縮洗滌劑，適用於任何硬度水質，易溶於冷水或熱水，性質溫和，不傷害皮膚，可安全適用於洗滌各類器皿。

Product Code/ 產品編號: 308401

Pack Size/ 包裝規格: 4 X 5L



8402

## **Silver Detarnisher**

This is a special effective silver cleaner, mixing with acid, reducing agent and surfactants, can use to restore the shining of silver and silver-plated utensils.

### **亮麗淨銀器清潔劑**

本產品是一種特製高效的銀器清潔劑，由酸、還原劑和表面活性劑組成，能擦亮銀器和鍍銀器皿。

Product Code/ 產品編號: 308402

Pack Size/ 包裝規格: 4 X 5L



8403

## **Stainless Steel Polish**

This product is designed to polish and protect the surface of stainless steel utensils, such as: refrigerators, freezer, dishwasher, trolleys and so on, but not for utensils and food contact surfaces. This product is a unique mixture of oils provides a protective layer of the vessel surface and leave shiny.

### **亮麗淨不銹鋼光亮劑**

本產品是專用於擦亮和保護各種不銹鋼器皿表面，如：冰箱、雪櫃、手推車及洗碗機等，但不適用於與食物接觸的器皿表面。特有的油類混合物為器皿表面提供了保護層並留下光澤。

Product Code/ 產品編號: 308403

Pack Size/ 包裝規格: 4 X 5L



8404

## **Acid Descaler**

This is a fast, multi-purpose acidic detergent, can effectively remove mineral scales from cleaning utensils and food contact surfaces but must rinse thoroughly after use.

### **亮麗淨酸性除垢劑**

本產品是一種快速、多種用途以及特效的酸性除垢劑，能有效去除各種表面積垢，它善於清洗與食物接觸的器皿表面，用後必須徹底過水。

Product Code/ 產品編號: 308404

Pack Size/ 包裝規格: 4 X 5L



8405

## **Heavy Duty Foaming Grease-Release Cleaner**

A specially formulation can effectively penetrate, peeling, dissolve residual proteins, fats, oil and so on.

### **亮麗淨解脂化油劑**

本產品特殊配方能有效滲透、剝離、溶解殘留的蛋白質、油脂、油污等。

Product Code/ 產品編號: 308405

Pack Size/ 包裝規格: 4 X 5L



8406

## **Solvent Degreaser**

This product is a liquid degreaser can be used directly for the removal oil and carbon stains from kitchen utensils (hydrovent, stoves, grills, hoods, frying pans and dishwasher interior).

### **亮麗淨特強除油劑**

本品是一種可以直接使用的液體除油劑，用於去除廚房用具（運水煙罩，爐灶，烤架、抽油煙機、煎鍋和洗碗機內部）的油污和積碳。

Product Code/ 產品編號: 308406

Pack Size/ 包裝規格: 4 X 5L



8407

## **Oven & Grill Cleaner**

This product is an alkaline gel-like liquid, can be quickly and effectively remove the heavy oil.

### **亮麗淨爐灶清潔劑**

本產品是一種含鹼性凝膠狀液體，可迅速有效地去除厚重的油污。

Product Code/ 產品編號: 308407

Pack Size/ 包裝規格: 4 X 5L



8408

## **Machine Warewashing Detergent**

This is a strong concentrated alkaline machine dishwashing detergents, its special formulation make it has an excellent cleaning ability even in hard water. This product contains a high concentration of a strong alkali and dirt controlling agent, so have an excellent detergency in hard water conditions to prevent dirt deposition.

### **亮麗淨洗碗機鹼液**

本產品是濃縮強鹼性洗碗碟機清潔劑，其特殊配方可使產品在硬水水質中仍然保持卓越的去污能力。

本產品含有強鹼和高濃度強力污垢控制劑，具有極佳的去污力，在硬水條件下也能防止污垢沉積。

Product Code/ 產品編號: 308408

Pack Size/ 包裝規格: 20L



8409

## **Machine Warewashing Rinse Aid**

This product is a low foam concentrate weak acidic dishwasher drier. Its non-ionic surface active agent composition is specially designed to reduce surface tension of the water in the final rinse, to prevent the formation of small droplets; this rinse aid make the water uniform distribution and perform easy drying. This formulation also prevent the formation of large amounts of foam build up inside the dishwasher.

### **亮麗淨碗碟快乾劑**

本產品是一種低泡的濃縮弱酸性洗碗機催乾劑。它特殊的非離子表面活性劑組合物，專門用來降低最後過水時水的表面張力可以防止小液滴的形成為，通過洗水勻分佈而起到催乾作用。這種特別組合還可以防止洗碗機內形成大量泡沫。

Product Code/ 產品編號: 308409

Pack Size/ 包裝規格: 4 X 5L / 20L



8410

## **Vent Hood Cleaner**

This product is designed for advanced automatic hydrovent. Its strong cleaning effect can effectively remove all kinds of stubborn stains, ensure cleanliness of the hoods.

### **亮麗淨運水煙罩清潔劑**

本產品是專為先進的自動運水煙罩而設計的。其強勁的清潔效力可有效清除各種頑漬，保證煙罩的清潔。

Product Code/ 產品編號: 308410

Pack Size/ 包裝規格: 4 X 5L



8411

## **Disinfectant**

This is a concentrated disinfectant cleaner suitable for disinfecting all the hard surfaces. The product consists of a quaternary ammonium salt and wetting agent, which is effective against a wide spectrum of micro-organisms, applicable to all water quality.

### **亮麗淨濃縮消毒液**

本產品是一種濃縮消毒劑。適用於消毒所有的硬表面。本產品由季銨鹽和潤濕劑所組成，能提供有效廣譜殺菌功效，適用於所有水質。

Product Code/ 產品編號: 308411

Pack Size/ 包裝規格: 4 X 5L



8412

## **Drain Cleaner**

This is a grayish yellow granular powder, use for daily maintenance of the drain to prevent blockage, especially applicable for commercial, industrial and professional applications. This product can quickly decompose the slump in dishwasher, piping and toilet drains.

### **亮麗淨通渠粉**

本產品呈灰黃色，為含顆粒狀粉末，用於保持下水道通暢，同樣適用於其它商業、工業及專業應用。本產品能迅速分解清潔洗碗機、污水坑及廁所的沉漬物。

Product Code/ 產品編號: 308412

Pack Size/ 包裝規格: 2 X 5L





8413

## Optimum Yellow Powder

Efficient components of this product can quickly eliminate all kitchen oils, and as dredge agent kitchen sewer.

### 亮麗淨強力除油去垢粉

本產品的高效成分能迅速消除廚房的各種油污，並可作為廚房下水道的疏通劑使用。

Product Code/ 產品編號: 308413

Pack Size/ 包裝規格: 2 X 5KG



8414

## Presoaker Powder

This product can effectively remove stubborn stains from cup and china, can remove all types of heavy stain by pre-soak and scrubbing. It contains a scale inhibitors and alkali to remove dry food substances from cups and china. Formulation contains active oxygen. which can effectively remove tea, coffee and fruit stains. This product is also suitable for soaking plastic products.

### 亮麗淨餐具浸漬粉

本產品能有效去除茶杯和陶瓷上的頑固污漬，可針對各種類型的重污垢預浸泡和去漬。所含的污垢抑制劑和鹼能去除乾結的食物殘渣，其配方中的活性氧可去除茶漬、咖啡漬和水果漬。本產品也適用於浸泡塑料製品。

Product Code/ 產品編號: 308414

Pack Size/ 包裝規格: 5KG/ 10KG



8415

## All Purpose Cleaner

This product is a high concentration detergent for manual cleaning of all surfaces in the kitchen; It contains anionic nonionic surfactants, alkaline substances, can effectively remove grease and dry food residue. Chelating agent in the formulation makes the product has excellent cleaning capabilities in all water hardness.

### 亮麗淨濃縮多用途清潔劑

本產品是一種高濃度的清潔劑，適用於手作清潔廚房中的所有表面。本產品含有陰離子及非離子表面活性劑，並含有鹼性物質，能有效去除油脂及乾結的食物殘渣。配方中的螯合劑使本產品適用於所有的水質並提供優異的清潔功能。

Product Code/ 產品編號: 308415

Pack Size/ 包裝規格: 4 X 5L



8416

## Hypochlorite Sanitizer

This product is a concentrated sodium hypochlorite liquid, has excellent disinfecting and deodorizing function.

### 亮麗淨含氯除菌劑

本產品是一種濃縮的次氯酸鈉溶液，具有極佳的消毒及除臭功能。

Product Code/ 產品編號: 308416

Pack Size/ 包裝規格: 4 X 5L



8417

## Kleen Foam

Kleen Foam contains a balanced blend of caustic alkali, surface active agents, sequester and hypochlorite. It is very effective for use on a wide range of food soils including animal and vegetable fats, blood and proteins. In addition, the presence of chlorine assists removal of organic and vegetable-based stains and help to prevent build-up of 'protein film' deposits.

### 亮麗淨潔泡豐

潔泡豐含有苛性鹼，表面活性劑，螯合劑和次氯酸鈉的平衡混合物。這是非常有效清潔劑，使用範圍廣泛，包括去除動物和植物脂肪，血液和蛋白質的食物污垢。同時配方含次氯酸鈉有效去除有機及蔬菜為主的污漬和幫助防止“蛋白膜”的積聚。

Product Code/ 產品編號: 308417

Pack Size/ 包裝規格: 4 X 5L



8418

## Liquid Alkaline Cleaner

This product is a water-based product, but has solvent cleaning effectiveness. Special formula, can quickly remove the fat, oil and grease dirt. For general floors and walls cleaning.

### 亮麗淨鹼性清潔劑

本產品是水基性產品，但有溶劑性的清潔效能。特殊配方，能迅速去除脂肪，油和油脂污垢。適用於一般地面和牆壁清洗。

Product Code/ 產品編號: 308418

Pack Size/ 包裝規格: 4 X 5KG